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Interpelacje i zapytania radnych  

 

Radny WOJCIECH OSIECKI  

 

Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, Szanowna Rado, ja mam pytanie do Pana 

Burmistrza. Doszły mnie pewne słuchy, ludzie przychodzą i pytają odnośnie montażu solarów 

w domkach prywatnych bo to mnie najbardziej interesuje. Co niektórzy dość mocno 

narzekają, że te montaże odbywają się do godz. 2:00 w nocy często. I tu może nie tyle chodzi, 

o to że one są do 2:00 w nocy bo każdy jest zrozumiały z tym terminem, który nas goni 

aczkolwiek co niektórzy przychodzą i mają wątpliwości co do jakości wykonywania tych 

montaży. W kilku przypadkach była taka sytuacja, że było gniazdko w danym pomieszczeniu 

tam gdzie kotłownia jest i firma nie chciał tego UPS-sa do solarów o 30 cm przesunąć w 

prawą lub lewą stronę tylko nakazywali właścicielom praktycznie to.. no totalna bzdura, ale 

widziałem to na własne oczy jak jeden z takich klientów musiał przesunąć o 30 cm gniazdko 

bo firmie nie po drodze było przesunąć tego UPS-sa. Jeden z mieszkańców przyszedł do 

mnie, akurat byłem u niego w domu, miał wielkie wątpliwości odnośnie wykonania tego 

gdzie przyszedł Pan montażysta uzgadniał, że te urządzenia będą całkowicie inaczej 

rozmiejscowione te rurki, powiem szczerze to była jedna wielka plątanina. Prosiłem go, żeby 

5 zgłosił się do Urzędu Miasta i zgłosił to. Pytanie jest jak wyglądają te odbiory? Czy idą z 

automatu, czy są jakieś poprawki. To jest jedno pytanie i jak to ma się do tej firmy, że nie 

chce po prostu tak żeby klientom było łatwiej, tylko wymaga na klientach przesuwanie na 

przykład bo ja wszystkich problemów nie znam, o 30 cm. I drugie mam pytanie, padło przed 

chwilą, że jeden z podmiotów, którzy też korzystają z tych solarów nie może się dogadać. Ja 

nie będę wnikał, w jakiej materii nie może się, chociaż mam nadzieję, że ktoś rozszerzy ten 

temat i się dowiem, dlaczego nie mogą się te podmioty dogadać. Ale ja mam takie pytanie czy 

w domkach jednorodzinnych gdyby też te podmioty małe rezygnowały to czy też te 

podmioty, które się zapisały i nie zrezygnowały z tego też musiałyby do tego systemu 

dokładać jakieś pieniążki? To tyle, dziękuję bardzo. 

 

BURMISTRZ  

 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Państwo postaramy się w miarę w skróconej 

formie odpowiedzieć na pytania w miarę wyczerpująco też z Panem Burmistrzem Szumcem. 

Ja chciałbym odnieść się do kilku pytań od Panów radnych Pana Przewodniczącego Ścisła, 

Pana Osieckiego i Tomasiaka, jeśli chodzi o solary. Sprawa proszę Państwa jest bardzo 

ważna, bardzo pozytywna, bo pomimo chyba 3 letniego oczekiwania i trochę wyśmiewania 

tej inicjatywy naszej w niektórych mediach. Sprawa doczekała się finału realizujemy w 

niezmiernie krótkim czasie, bo ciągle to powtarzam dopiero 24 czerwca 41 mieliśmy 

podpisaną umowę z zarządem, natychmiast jeszcze wcześniej przed podpisaniem umowy 

ogłosiliśmy przetarg. Kilka dni po podpisaniu już był rozstrzygnięty przetarg. Teraz go 

realizujemy ku pożytkowi i zadowoleniu naszych mieszkańców w większości. Proszę 

Państwa tak trochę szukamy dziury sami, że gdzieś tam poplątane przewody. My realizujemy 

to metodą zaprojektuj – wybuduj. Został wybrany wykonawca, oceniali mieszkańcy i ja to 

podzielam, dobry wykonawca. Robi to sprawnie, robi to tak jak najczęściej mieszkańcy 

oczekują. Jakieś problemy być może się pojawiają, ale one nie powinny rzutować na ogólną 

ocenę. Idziemy bardzo dobrze. Liczę na to, że uda nam się to zadanie zakończyć, żeby 



rozliczyć, uzyskać dotację i żeby nasi mieszkańcy mogli z tych instalacji korzystać. Chcę 

powiedzieć, tu Pan Przewodniczący Ściseł mówił o tym zagrożeniu dla mieszkańców. 

Zrobimy wszystko żeby mieszkańców nic nie dotknęło i mam duże przekonanie i dużą 

nadzieję, że tak będzie. Zainteresowanie jest bardzo duże. Przerosło to nasze oczekiwania. 

Dziennie wpływa kilka kolejnych deklaracji. Mieszkańcy chcą uczestniczyć w tym projekcie 

bo zobaczyli, że jest dobra instalacja, dobra firma robi, są efekty, wiec mieszkańcy nie 

rezygnują a wręcz każdego dnia składają kolejne deklaracje, że chcą tą instalację u siebie 

mieć. 

 

 

 


